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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hányasra osztályoznád a szüleidet?-kérdéseim egy 
kérdőív kapcsán" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Erzsébet-táborokban a gyerekekkel kitöltött kérdőívek ügyében fordulok Önhöz, kérve a 
részletes tájékoztatását. Tudomásom szerint a Pedagógusok Demokratikus Szakszervezete (PDSZ) 
hozta nyilvánosságra azokat a képeket, amelyek szerint a táborok szervezői a kérdőíveken olyan 
érzékeny és részletekbe menő adatokra kérdeznek rá, amelyek alapján beazonosíthatóvá válik a 
kérdőív kitöltője, továbbá a jóízlés határát súrolja például az a kérdésfeltevés, amelyben a 
gyermekeket a családjuk, szüleik és testvéreik osztályozására kérik. Az erről szóló cikk - benne a 
kérdőívekről készült fotókkal - itt található: https://merce.hu/2020/07/04/pdsz-jogserto-kerdoivet-
toltetnek-ki-a-gyerekekkel-az-erzsebet-taborokban/.

Szeretnék választ kapni a következő kérdésekre:

- Mi a kérdőívek célja, a válaszokat milyen módon kívánják felhasználni?

- A kérdőívek kitöltéséhez a kiskorú gyermekek szüleinek/gondviselőinek kérték-e a hozzájárulását?

- A kérdőíveknek van-e részletes adatkezelési tájékoztatója, amely tartalmazza, hogy a begyűjtött 
adatokat kik, meddig, milyen módon kezelik, milyen jogaik vannak az érintetteknek, beleértve a 
jogorvoslathoz fűződő jogot is?

- Milyen módon került kidolgozásra a táborokban használt kérdőív?

- Ki fogja feldolgozni a kapott adatokat, a felmérés eredményei nyilvánosan elérhetőek lesznek-e?

- Milyen határidővel kívánják megsemmisíteni a kérdőíveket?



- Indított-e bármiféle vizsgálatot az üggyel kapcsolatban az EMMI vagy bármely állami szerv? Ha 
igen, az milyen eredménnyel zárult? 

Várom megtisztelő válaszát! 

1


